



2022年2月10日

敬致：全体学生及家长

线上教学及学校假期通告

近期本国的新冠肺炎疫情日愈严重，因此本校将安排初中二和初中三学生从2022年2月11日(星期五)开始至25日(星期五)转为进行线上学习。

2. 从2月15日(星期二)开始至25日(星期五)，本校所有联课活动将转为在线上进行。
3. 学校假期将从2月26日(星期六)开始至3月20日(星期日)，学生无需到校上课。

敬请垂注！

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长

10 February 2022

Dear All Parents and Students,

Notice of Online Teaching & School Holidays

Due to the current situation of Covid-19 in Malaysia, starting from 11 February (Friday) until 25 February 2022 (Friday), Junior 2 and Junior 3 students will switch to online lessons.

2. Starting from 15 February (Tuesday) until 25 February 2022 (Friday), all co-curricular activities will switch to online lessons.
3. The mid-term school holiday will start from 26 February (Saturday) until 20 March (Sunday).

Thank you.

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长